



Adviesraad Sociaal Domein Nissewaard

Notulen vergadering ASD 20 november 2019

Aanwezig: Klaas Cats, Betty de Groot – Disco, Elly Janki, Jenny Jahgru, Jacques Mestrom, Dini Valkenburg, René Vermeulen, Gré Wiechmann, Anne Marie Koopman – van Kouwen, Leen Winkelhof, Nico Jaspers, Gerard Willems en ambtelijk secretaris Bas Treuren.

Afwezig: Peter Reniers, Lenie Man in 't Veld, Fiet Praag, Teus Mourik.

Deze vergadering werd gehouden in Wijkcentrum de Akkers, Lentekker 5c in Spijkenisse.

1. Mededelingen door de voorzitter

De volgende vergadering ontvangt iedereen 2 notulen van de vergadering van 5 november. De notulen van Gerard, en de notulen die door de voorzitter zijn aangepast. We moeten dan kijken welke notulen het beste bevallen, en of er nog aanpassingen nodig zijn. We moeten ook kijken of we een actielijst willen.

Bas vraagt of de notulen ook op de website geplaatst kunnen worden. De ASD heeft een taak om voor de burgers duidelijke notulen te plaatsen. We moeten de komende periode kijken hoe dit gaat en of dit werkt.

De presentatie over Thuis in de Wijk die vandaag gegeven zou worden door Misko gaat niet door vanwege persoonlijke omstandigheden.

Het Db is bij wethouder Mijns geweest voor overleg. Er is uitgebreid gesproken over de foto's van Klaas. De wethouders zou de foto's meenemen naar de coördinatieoverleg.

Een idee is dat we flyers maken die we op een vriendelijke manier onder autoruiten steken met de vraag of men met parkeren rekening wil houden met mensen met een beperking.

Tijdens het wethoudersoverleg is ook gesproken over de berichten in de pers over Reinis. Deze berichten kloppen niet. Het is de bedoeling dat werklozen op vrijwillige basis via een uitzendbureau voor Reinis gaan werken, Ze ontvangen dus gewoon een

loon. Dit is ook zo gedaan met de afvalcoaches, en dit project heeft geleid dat mensen naar een vaste baan zijn overgegaan.

2. Presentatie combinatiefunctionaris Gerben van wijkcentrum de Akkers

Gerben vertelt aan de hand van een voorbeeld hoe de methodiek die High Five is genoemd wordt uitgevoerd in Wijkcentrum de Akkers. Het gaat hierbij om duurzaamheid, ontwikkelen, sociaal maatschappelijk natuur, milieu en beweging. Het gaat erom om proberen de mensen in Nissewaard met elkaar te verbinden. Ter illustratie vertelt Gerben over het opzetten van een zwemproject voor vrouwen uit verschillende culturen waarbij de vrouwen zelf het project moeten opzetten en uitvoeren. Zo leren zij samen te werken en om te gaan met mensen met een andere achtergrond. Er wordt op gelet dat niet 1 groep de overhand krijgt in een groep, bijvoorbeeld teveel Somaliërs of teveel Syrische mensen in een groep. Het gaat hier om een groep van 20 vrouwen. Het project loopt goed.

3. Begroting

De beslissing over deze stukken wordt in de volgende vergadering gemaakt.

De kunnen de begroting niet vergelijken met die uit 2019, want die bestaat niet.

Leidraad en werkwijze:

René vraagt of de deskundigen deskundig zijn op het gebied van uitvoering of op het gebied van bezuinigen. Het antwoord is op het gebied van uitvoering.

Elly vraagt of er iemand naar de vergaderingen gaat van de regionale werkgroep OGGZ+ Voorne-Putten, Goeree-Overflakkee en Hoekse waard. Leen antwoord dat hij dit doet. Leen vertelt dat dit gaat over maatschappelijke opvang.

Het jaarplan 2020:

Gré merkt op dat het jaarplan de dingen van afgelopen jaar opsomt, en vraagt hoe het zit met de plannen voor volgend jaar. De voorzitter antwoord dat wat dat betreft vooral de actualiteit gevolgd wordt. Er staan wel al dingen op de lijst waarvan we weten dat ze aan de orde gaan komen.

Betty mist wat dingen betreft de Jeugdwet. De voorzitter antwoord dat we dit punt moeten uitbreiden.

Betty vraagt over de bijeenkomst van de ASD met inwoners, en of dit al gedaan is. De voorzitter antwoordt dat dit nog niet gedaan is, en dat dit aankomend jaar gepland zal worden.

Elly wil dat we Thuis in de Wijk in de gaten houden, en vraagt waarom Thuis in de Wijk nog niet in alle wijken zitten. Bas geeft aan dat Thuis in de Wijk geen gebouw. Dini legt uit dat Spijkenisse is 4 wijken is verdeeld wat betreft het Thuis in de Wijkproject. Elly geeft aan dat ze vindt dat het Flex vervoer nog niet overal goed werkt. Elly geeft ook aan dat ze de CZ gemeentepolis niet kan vinden. Bas geeft aan dat deze eraan komt. Gerard voegt toe dat de polis voor Briellenaren sinds een week online staat. Dini vraagt of de mensen die de presentatie over brandveiligheid hebben gegeven afgelopen jaar nog een keer kunnen worden uitgenodigd omdat er nog veel onduidelijkheid bestaat onder bewoners. De voorzitter zegt dat dit onderwerp (pilot brandveiligheid) nog terugkeert.

De begroting:

Gerard geeft aan dat hij met Teus heeft gesproken en dat deze heeft aangegeven dat de werkdruk van de ASD leden flink is toegenomen, en vind dat de vergoeding [iets] omhoog zou moeten. De voorzitter geeft aan dat Klaas en Teus hier vorig jaar al naar gekeken hebben en een stuk geschreven hebben. De voorzitter vraagt aan Klaas of hij contact met Teus wil opnemen om dan in de volgende vergadering met een voorstel te komen waarover gestemd kan worden.

De voorzitter vertelt dat in de begroting 2019 ruimte is gevonden om verder te digitaliseren, wat wil zeggen dat ieder lid volgend jaar een laptop of een tablet ter beschikking wordt gesteld zodat er geen papieren stukken meer hoeven worden te verstuurd. Bas geeft aan dat we hier wel soepel mee moeten omgaan. Bas voegt ook toe dat als we met de gemeente gaan praten we zelf met voorstellen moeten komen ten aanzien van digitalisering.

De voorzitter vraagt om de komende tijd na te denken over of we trainingen en of cursussen nodig hebben, en of we nog dingen missen.

Jenny vraagt of we dit jaar nog [ergens] gaan eten dit jaar. Omdat dat in de Cliëntenraad SoZaWe ook altijd gebeurde aan het eind van het jaar. De voorzitter zegt dat hier naar gekeken gaat worden.

4. Rotterdampas en Brielle

Gerard vertelt dat hij op uitnodiging van een ambtenaar van de gemeente Brielle afgelopen maandag 18 november heeft deelgenomen aan een vergadering van de ASD Brielle. De reden was dat Brielle wat betreft de Rotterdampas een afwijkend beleid voert dan Nissewaard. Brielle wil met een eigen Klantkaart komen waarbij sportverenigingen en 32 Brielse ondernemers zijn aangesloten. Besloten is dat de ASD Nissewaard een brief stuurt aan Brielle dat we niet kunnen adviseren omdat we niet

genoeg informatie hebben over wat de Brielse Klantkaart inhoud, en de periode om nog te reageren te kort is.

Tevens gaan we vragen of in de komende periode een ambtenaar uit Brielle naar de ASD Nissewaard wil komen voor een presentatie over het Brielse beleid.

5. Rondvraag:

Betty wil graag terugkoppeling over het sportakkoord waar Nico heen is geweest. Betty wil ook graag weten wat het voor Nissewaard betekent dat in de media heeft gestaan dat de Participatiewet wat betreft nieuwe banen mislukt is. Nico zegt dat het sportakkoord op 27 januari wordt ondertekent. Betty geeft ook nog aan dat ze met Dini en Klaas naar de Spin bijeenkomst in Abbenbroek gaat.

Gerard vraagt de ASD leden [wederom] om stukken te sturen voor de website, omdat er anders alleen maar vergaderdata en stukken op de website komen.

Klaas geeft aan dat de laptop of tablet die beschikbaar gaat worden gesteld duurzaam moet zijn.

Elly geeft aan dat er helemaal geen bijzondere bijstand meer wordt gegeven. Gerard antwoordt dat daar momenteel naar wordt gekeken door wethouders van Brielle en Nissewaard, dit ook in verband met het verdwijnen van de extra toeslag op de Individuele Minima Toeslag voor langdurig werklozen en de energiebijdrage voor ouderen (65+).

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid, en de vergadering wordt gesloten.

Brielle/Nissewaard 20 november 2019.